
 

P-REZYDENT   MIASTA   KRAKOWA 

OR-03.0057-3424/10 

Pani 
Marta Patena 

Radna Miasta Krakowa 

W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie zagospodarowania kortów WKS 
Wawel, złoŜoną pomiędzy sesjami Rady Miasta Krakowa w dniu 20 stycznia 2010 r., 
uprzejmie informuję: 

Obiekty WKS Wawel zostały nabyte przez Gminę Miejską Kraków od Agencji Mienia 
Wojskowego w dniu 14 sierpnia 2007 r. Stan techniczny tych obiektów wymaga podjęcia 
natychmiastowych działań inwestycyjnych. Gmina Miejska Kraków jak równieŜ Klub WKS 
Wawel nie posiadaj ą zabezpieczonych środków finansowych na przeprowadzenie niezbędnych 
prac. 

W związku z powyŜszym Gmina Miejska Kraków rozwaŜa moŜliwość powierzenia 
realizacji przedmiotowej inwestycji w formule partnerstwa publiczno - prywatnego. 

Wstępna propozycja wybudowania centrum tenisowego zlokalizowanego na obiektach 
WKS Wawel jest jedną spośród kilku propozycji, jakie zostały przedstawione Panu [wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 

wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] w odpowiedzi na 
zaproponowany przez niego pomysł zainwestowania pieniędzy w budowę kompleksu 
tenisowego. Aktualnie rozwaŜane są równieŜ inne propozycje lokalizacyjne, tj. działki 
znajdujące się przy ul. Królowej Jadwigi (za istniejącą halą tenisową), ul. Kolna (przy torze 
kajakarstwa górskiego) oraz przy ul. DroŜdŜowej w BieŜanowie, zatem w sprawie tej nie 
została podjęta jeszcze Ŝadna decyzja. 

 
Otrzymują: 
1. Adresat  
2. Zarząd Infrastruktury Sportowej w Krakowie 
3. Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych 
4. Biuletyn Informacji Publicznej 
5. A/a 
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